
Képviselői beszámoló – Bogó Anikó 

2018. 

A 2018-as év első hónapjaiban gyermekvállalásom okán csak minimálisan vettem ki részem a 

település ügyeinek intézéséből, Polgármester Úr a kiemelt dolgokról folyamatosan 

tájékoztatott. 

Ebben az évben is hatalmas dolgok valósulhattak meg településünkön. Az óvoda bővítése, 

bölcsőde létrehozása, (TOP-1.4.1-15-FE1-2016-00007) a pályázat megvalósításán túl is, 

rengeteg feladattal járt. Az épület teljes egészében elkészült, jelenleg a szakhatósági engedélyek 

beszerzésén dolgozunk, hogy a gyermekek -akikért dolgoztunk ebben a projektben- birtokba 

vehessék az épületet.  

Az idei évben EFOP – 1.2.11-16-2017-00062, Esély Otthon projektünket is sikerült 

elindítanunk, amellyel a helyi fiatalok támogatását, az ösztönzők nyújtásával is megkezdtük. 

Számomra a „család-és ifjúságpolitika” mellett a másik kiemelten fontos terület a kultúra. 

Szintén pályázati forrásokból tudtuk ezen területet is színvonalasabbá tenni  az idei évben. Az 

Esély Otthon projektünkben a kastély oldalszárnyának belső felújítása, is előkészítésre került. 

Sok emberrel beszéltem az elmúlt időszakban, az elért eredményekhez gratuláltak, elmondták, 

hogy a településen fejlődés látszik a közintézmények infrastruktúrájának a fejlesztése és a 

közösségi programok tekintetében. Természetesen a hiányosságok feltárása szükséges ahhoz, 

hogy fejlődni tudjunk és szerencsére bizalommal fordultak hozzám többek e tekintetben is. 

Összességében elmondhatom, hogy a legtöbb észrevétel, kérés a közterületek, zöldterületek 

karbantartása, gondozása és a csapadékelvezető rendszer működése tekintetében volt. Ezekről 

folyamatosan egyeztetünk Polgármester Úrral és képviselőtársaimmal, és keressük a forrásokat, 

hogy minél jobban tudja Önkormányzatunk kezelni ezeket a helyzeteket. A Polgármesteri 

Hivatal munkatársaival keressük azokat a lehetőségeket, programokat mellyel a 

humánerőforrás bővíthető, hogy a közterületek gondozása folyamatosan biztosított legyen. Az 

Önkormányzat a településen a csapadékvíz elvezetése céljából folyamatosan egyeztet az 

illetékes szervekkel és a legveszélyesebb területeken lakossági fórumot is szervezett a probléma 

megfelelő kezelése céljából. A településnek sajnos alacsonyak a bevételei, így a pályázati 

lehetőségek nyújthatnak erre is, mint sok minden másra megoldást. Képviselői munkámmal  a 

jövőben is a plusz források, lehetőségek feltérképezése, lehívása tekintetében igyekszem 

lehetőségeimhez mérten tenni. 

 

Perkáta, 2018. november 30.      Bogó Anikó 



Kovács Ferenc önkormányzati képviselői beszámolója 2018. 

 

Képviselői megbízatásom elsőrendű feladata az önkormányzat egyetlen bizottságának, a 

Pénzügyi Bizottság elnöki tisztsége, amelyet 2014 októberétől, a választás óta töltök be. 

Egyedüli bizottságként szerteágazóak a feladataink, a vagyonnyilatkozatok kezelésétől a 

rendeletek véleményezéséig, természetesen a pénzügyi jellegű napirendek tárgyalását is 

ideértve. A bizottság minden évben májusban beszámol a tevékenységéről. Az önkormányzat 

delegáltjaként a Perkátai Kínai Központ Nkft. Felügyelő Bizottságának elnöki feladatait is 

ellátom. 

A 2018-as évben az önkormányzat több infrastrukturális pályázatot valósított meg 

eredményesen. Volt ezek között felújítási, az új óvoda alapszárnyának felújítása, amelynek 

elsősorban energetikai szerepe volt (nyílászárócsere, külső szigetelés és lámpakorszerűsítés). 

Illetve évtizedek óta az első új középület építése történt meg Perkátán, mindkét esetben új 

szárny építésével. Az orvosi rendelő hamarosan használatbavételi engedélyt kap és itt közel 200 

négyzetméteren új fogorvosi rendelő, orvosi rendelő és védőnői helyiség lett kialakítva, illetve 

az egyik önkormányzati lakás is nyílászáró csere történt meg. Az új óvoda mellett közel 500 

négyzetméteren bölcsődei részleg, új óvodai csoportszoba és tornaszoba került kiépítésre. A 

projekt láthatóan elkészült, az eszközbeszerzéssel együtt, az új épületrészben a tűzjelző 

rendszer kialakítása történik meg, illetve a régi épületrészben is szükséges még korszerűsítés. 

Örömteli, hogy egy külterületi út, a szőlőhegyi út mart aszfaltos felületet kapott egy pályázat 

keretében. 

Vállalkozóként mindig is fontosnak tartottam az önkormányzat vállalkozásokkal kapcsolatos 

politikáját, így sikerként éltem meg a helyi legkisebb vállalkozók iparűzési adómentességét. A 

Mezőföldi Híd Térségfejlesztő Egyesületnek jelenleg 3 perkátai elnökségi tagja van, jelenleg 

folyamatban vannak a vállalkozások, a civil szervezetek és az önkormányzatok számára kiírt 

pályázatok bírálata, amely kapcsán remélem, hogy számos perkátai szervezet is eredményt fog 

elérni. A helyi civil szervezetek közül elsősorban a Perkátai Polgárőrség és a Perkáta SE állok 

kapcsolatban.  

 

Kovács Ferenc, Perkáta, 2018. december 6. 

 

 

 

 



Önkormányzati képviselői beszámoló 
 

 

Molnár József 2018. évben végzett önkormányzati képviselői munkájáról.    

 

Az év során minden Pénzügyi Bizottsági és Testületi ülésen részt vettem. Szavazataimmal 

minden olyan döntést támogattam, mely település lakóinak érdekét szolgálta. 

Az elmúlt év során két alkalommal tartottam képviselői fogadó órát, melyen, sajnálatos módon 

senki nem jelent meg. 

Terveim közt szerepelt és a továbbiakban is szorgalmazni fogom az út és járda felújításokat.  

 

 

Perkáta, 2018. december 12. 

 

 

                                                                                                     Molnár József 

                                                                                             önkormányzati képviselő 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Képviselői beszámoló 2018 

Önkormányzati feladataim közül kiemelkedik, hogy tagja vagyok a Pénzügyi Bizottságnak, 

illetve az önkormányzati cég, a Perkátai Kínai Központ Nkft-nek felügyelő bizottságának is. 

Ezen kívül több perkátai civil szervezettel is kapcsolatot tartok, többek között a Perkátáért 

Közalapítvánnyal, illetve személyes kötődések miatt a más kulturális és testvértelepülési 

egyesületekkel is. A francia testvértelepülési kapcsolatban családi csoport nem érkezett 

hozzánk, de az ifjúsági tábor programjai sikeresen zárultak. 

Régi vesszőparipám a Faluüzemeltetés, amelynél egyre kevesebb közfoglalkoztatott dolgozik 

partnerségben a Roma Önkormányzattal, ami üdvös, hiszen egyre többen találnak munkát, de 

a helyi feladatok ellátását eléggé megnehezíti. Fontos lenne egyre több főállású embernek 

dolgozni ezen a területen is, de sajnos anyagi helyzetünk ezt nem engedi meg. Fontosnak tartom 

az utak állapotát, amelyen a kátyúzás csak foltozni tud. Új utak építése csak pályázatból 

lehetséges, ahogy ez a Szőlőhegyi útnál történt. A jövő év elején a Táncsics utcában fog 

fejlesztés megvalósulni. Fontos felkészülni a megváltozott időjárásra is, hiszen augusztusban 

láthattuk, hogy Perkátán is lehet árvíz. A Zrínyi utcai árok talán a legkritikusabb szakasz, de 

máshol is elhanyagoltak az árkok. Az önkormányzat várja a villámárvíz vis maior pályázatának 

eredményét, ami miatt még mindig le van zárva a Sajtos köz. Viszont jó hír, hogy a völgyi patak 

iszapolása az elmúlt hónapban megtörtént. 

Nagy eredménynek tartom a fiatalok helybentartását segítő pályázat megnyerését és beindítását, 

hiszen több mint 150 fiatalnak tudunk kézzelfogható támogatást adni és az sem mellékes, hogy 

majd tucatnyi programot, projektnapot tudunk ebből szervezni. Mind a fiatalok támogatása, 

mind a közösségfejlesztő kulturális-szórakoztató rendezvények megvalósítása tudja erősíteni a 

településhez kötődést. 

A 2017-ben átadott Bárányjárási út melletti áramátadó léte lehetőséget teremthet új 

beruházások Perkátára hozására, elsősorban a most korszerű naperőmű parkok számára, 

remélem tudunk élni a kínálkozó lehetőségekkel. 

 

Szabó Tamás 

Perkáta, 2018. december 13. 

 



Szilasy László képviselői beszámolója 2018. év munkájáról  

  

Önkormányzati képviselőként három fő területtel kapcsolatosan vállaltam fő tevékenységet 

megválasztásomkor:  

  

 Perkátai oktatás, nevelés területe   Testvér települési kapcsolatok területe   

Közszolgáltatások fejlesztésében végzett tevékenység   

  

Perkátai oktatás, nevelés területén tett tevékenységeim 2018-ban  

  

Közvetlenül az oktatáshoz kapcsolódóan, a megváltozott szerkezeti viszonyokhoz igazodva, 

már a Dunaújvárosi Tankerületi Központ támogatásával, a perkátai iskola fejlesztését tudjuk 

megvalósítani három nyertes pályázati projekttel, melyek összes értéke meghaladja a 100 millió 

forint 100%-os támogatást, melyeket a tavalyi évben pályáztunk, de 2018-ban kezdődtek el a 

megvalósítások. Az EFOP 3.2.3-17 Digitális fejlesztés a köznevelésben című pályázattal az 

iskola digitális környezetének fejlesztése valósul meg technikai és módszertani területeken. Az 

EFOP-3.3.7-17 „Informális és nem formális tanulási lehetőségek kialakítása a Dunaújvárosi 

Tankerületi Központ intézményeiben” című pályázat segítségével a tanórán kívüli 

tevékenységeinket tudtuk megszervezni, 2 tantermet felújítani. Az EFOP-3.11.1-17 „Szülő-

Suli” című pályázat keretein belül szintén egy tantermet tudtunk felújítani, valamint a szülők 

kapcsolatát tudtuk javítani az intézménnyel.   

  

Testvér települési kapcsolatok területén végzett tevékenyég  

  

Testvér települési kapcsolat egy szegmensének fejlesztését vállaltam el képviselőtársammal, 

Vátkainé Boda Ildikóval, a portugáliai Figueiro dos Vihnos település önkormányzatának 

meghívására képviseltük Perkátát, s folytattunk jövőbe mutató tárgyalásokat. E tárgyalások 

eredményekét 2018. júliusában Saint Maximin és Figueiro dos Vihnos településekről érkeztek 

diákok, akik számára megmutattuk Magyarország főbb nevezetességeit és bemutattuk Perkátát.  

  

Közszolgáltatások fejlesztésében végzett tevékenység   

  

A 2018-as év igen termékenynek bizonyult a közszolgáltatások fejlesztése terén. Az orvosi 

rendelő felújítása, bővítése, az „új” óvoda bővítése, bölcsődei férőhelyek kialakítása. 



ugyanakkor az év végére realizálódó, a helyben dolgozó fiatalok szociális megsegítése 

rövidtávon és hosszú távon egyaránt biztosíthatja a fiatalok helyben maradását.   

  

Összegzés:  

  

Képviselői tevékenységemet nem egyéni cselekvésként fogom fel, hanem a perkátai 

önkormányzati testület tagjainak, a polgármesteri hivatal munkatársainak, az önkormányzat 

által fenntartott, üzemeltetett hivatalok együttes tevékenységeként, melyek magas színvonalú 

együttműködéséből erednek azok a sikeres megvalósulások, melyek Perkáta nagyközség 

lakosainak, polgárainak szolgálatát, mindennapi életének javítását eredményezik. Egyénileg, 

munkahelyemnek köszönhetően napi szintű tevékenységem összefüggésben van 

önkormányzati képviselői mivoltommal, hiszen az iskola irányítása, fejlesztése képviselői 

tevékenységem központjában is áll.  

  

  

Perkáta, 2018. 12. 16.     

  

Szilasy László 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Önkormányzati képviselői beszámoló 

Vátkainé Boda Ildikó 2018. évben végzett önkormányzati képviselői munkájáról 

 

Az önkormányzat képviselői közül, mivel több kapcsolatban is érintettségem volt, ezért engem 

bíztak meg a testvértelepülési koordinációval. Mindkét testvértelepülési egyesülettel, a Perkáta-

Kisbács Baráti Egyesületnek és a Perkáta – Saint-Maximin Baráti Egyesületnek aktív tagja 

vagyok. Idén Saint-Maximin-ba és Kisbácsba is látogatott perkátai csoport, Saint-Maximinban 

személyesen is voltam. 2019-ben pedig a viszontlátogatások fognak megtörténni, várhatóan 

áprilisban és júniusban. Idén júliusban közel 25 vendégünk volt az ifjúsági tábor keretében 

Franciaországból és Portugáliából. Március 15-én Kisbácsból érkező néptáncosok és 

népzenészek is műsort adtak a nemzeti ünnep rendezvényén. 

Több képviselő is az iskolában dolgozik pedagógusként, de amennyiben szükséges és 

lehetséges segítem a most már állami fenntartású intézmény és az iskola kapcsolatát. 

Az orvosi rendelő bővítése már célegyenesben van, hamarosan egy épületben történik meg az 

egészségügyi ellátása a településen. 

Számos fejlesztendő terület van még Perkátán, és rá is fér a felújítás a település főterére, a 

Szabadság térre és több pályázás után a jövő év első felében meg is történhet a tér részleges 

megújítása, a Posta oldalán levő járda megújításával, ami a legakutabb probléma a területen. 

Ennek a pályázatnak a keretében történik meg a Táncsics utca részleges pormentesítése.  

 

2018. november 3. 

 


